



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

19th November 2021

Dear Members,

MANDATORY PACKAGING REPORTING (MPR) CLINIC

The National Environment Agency (NEA) is implementing the Mandatory Packaging Reporting (MPR) requirement which requires companies to submit annual reports on specified packaging imported or used in Singapore, as well as their 3R plans for packaging. This is a **mandatory** requirement under the Resource Sustainability Act (RSA) and is applicable for companies that meet all the following criteria:

- Carries on a business of supplying regulated goods in Singapore
- Meet the prescribed threshold criteria which is an annual turnover of more than S\$10 million
- Imports or uses specified packaging

Together with NEA and as part of SMF's Packaging Partnership Programme (PPP) webinar series, a MPR Clinic session would be held for companies in different sectors. Details are as follows :

Date : 24, 25, 26 November 2021

Time : 1 hour/ session for each sector group* (you may click on this link to view the various time slots for the different sector groups –

<https://forms.gle/Dz1mKW5inm1soVex6>)

We encourage you to sign-up for the Clinic to better understand the MPR requirements that will be in force and how you can better prepare your organisation to meet the requirements.

You can sign-up by clicking on the above link or on the “Register Now!” button in the EDM below.

Thank you.

Regards,

Singapore Jewellers Association



新加坡金钻珠宝商会
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

2021 年 11 月 19 日

致：全体会员

“强制性包装呈报”网络座谈会

国家环境局 (NEA) 正在计划实施“强制性包装呈报” (MPR)，要求公司提呈在新加坡进口或使用特定包装的年度呈报要求，以及他们的 3R 包装计划。此项计划是可持续发展法案 (RSA) 的强制性要求，有关法案针对以下所有符合标准的公司：

- 在新加坡从事供应受管制商品的业务
- 符合规定的门槛标准，即年营业额超过 1,000 万新元
- 进口或使用指定的包装

国家环境局将与 SMF 包装合作伙伴程序 (PPP) 为不同行业的公司举办一系列“强制性包装呈报”网络座谈会。

座谈会的详情如下：

日期：2021 年 11 月 24 日, 25 日, 26 日

时间：1 个小时

座谈会将根据各个不同行业的组别进行（您可以点击此链接 <https://forms.gle/Dz1mKW5inm1soVex6> 查看不同行业组别的不同日期）

本会鼓励您注册参与座谈会，更好地了解即将生效的“强制性包装呈报”要求以及贵公司更好地为达到所需的要求做好准备。

您可以点击以上的链接或以下附件的“Register Now!!”进行注册。

感谢您的关注！

新加坡金钻珠宝商会

The Packaging Partnership
Programme (PPP) invites you to the

Mandatory Packaging Reporting (MPR) Clinic

Date : 24, 25, 26 November 2021

Time : 1 Hr/session, timing depends
on the Sector Group*

*You may check the registration form for more
information on the timing of your sector group

In this clinic you will :

- Learn to be more prepared for the MPR
- Have your questions on the MPR answered
- Learn from your peers in this industry
centric session

Register Now!

For more information, you may contact the PPP secretariat
Ms Lorelle Ang at 6826 3042 or Ms Valerie Tan at 6826 3147

Organised by:

